
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-781712 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

18 januari 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
T.F.G. Berlijn 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM huisvesten van statushouders 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

Inleiding 
Hart voor Medemblik is blij voor de inwoners dat er eindelijk na lange tijd onzekerheid is geluisterd naar de 
inwoners van Zwaagdijk-west.  
 
Maar tot onze verbazing lazen wij op NHnieuws dat de wethouder van MORGEN!, Jeroen Broeders, opzoek gaat 
naar een nieuwe locatie. De aantallen voor de ontwikkelingen met betrekking tot de huisvesting van 
statushouders in Zwaagdijk West gingen om 250 tot 300 statushouders zoals vermeld door NH Nieuws.  
 
‘Gemeente zoekt mee naar nieuwe locatie 
Wel begrijpt Broeders het belang van de provincie om plekken te vinden voor spoedzoekers en statushouders. "Ik 
zie die uitdaging ook. Dus we gaan nu verder met elkaar in gesprek om te kijken waar het wel kan in de 
gemeente. Maar op deze locatie kan het zeker niet.“‘ aldus de wethouder in NHNieuws.  
 
Hart voor Medemblik erkent het belang van het vervullen van onze wettelijke taakstellingen met betrekking tot 
de huisvesting van statushouders, maar blijft kritisch op de algemene instroom van migratie en de impact ervan 
op onze gemeente. 
 
In dit licht willen wij van het college meer duidelijkheid over de toekomstige plannen van het college omtrent 
de huisvesting van statushouders in gemeente Medemblik. Het is van essentieel belang dat we een evenwicht 
vinden tussen het nakomen van onze wettelijke verplichtingen en het waarborgen van het welzijn van onze 
gemeenschap, inclusief zowel bestaande inwoners als nieuwkomers. Daarbij de voorwaarde dat gemeente 
Medemblik niet meer doet dan nodig.  
 
Hierbij de volgende vragen: 
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1.  Kan het college aangeven of de gemeente Medemblik momenteel voldoet aan de 
taakstelling voor het huisvesten van statushouders? 

antwoord   

2. Zo ja, hoeveel statushouders zijn er tot op heden gehuisvest en hoe verhoudt dit zich 
tot onze taakstelling? 

Antwoord  

3. Wat waren de precieze overwegingen van de MORGEN wethouder om op zoek te gaan 
naar een nieuwe locatie voor de huisvesting van statushouders? 

Antwoord  

4. Zijn deze locaties ook van dezelfde omvang aantallen 250 tot 300 statushouders? Zo nee 
hoeveel wel? 

Antwoord  

5. Welke alternatieve locaties worden momenteel overwogen voor de huisvesting van 
statushouders en spoedzoekers? 

Antwoord  

6. Hoe worden omwonenden en andere betrokkenen hierbij betrokken? 

Antwoord  

7. Hoe wordt de raad betrokken en vindt er besluitvorming plaats? 

Antwoord  

 
In het artikel van NHnieuws staat:  
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/330671/opluchting-in-zwaagdijk-plan-voor-flexwoningen-voor-statushouders-
gestaakt-na-protest 
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